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Informatieblad

Naam enquête: Ontwikkelvisie omgeving Den Haag Centraal

Doel: digitaal mening en ideeën vragen over de ontwikkelingen rondom het stationsgebied. 

Resultaten te gebruiken voor de gesprekken met de omgeving op 14-15 oktober 2022 en 

vervolggesprekken in 2023.

Communicatie: oproep voor deelname via h-a-h nieuwsbrief (11.250 adressen), digitale 

mailing (130 adressen), sociale media (Twitter, LinkedIn en advertenties op Facebook)

Periode: september-oktober 2022

Aantal deelnemers: 389
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Inhoud
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• Resultaten in diagrammen

• Resultaten in kruistabellen

• Open antwoorden

• Contactgegevens
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Inleiding

De gemeente maakt een ontwikkelvisie voor de omgeving van Den Haag 

Centraal. Over deze visie (toekomstbeeld) vraagt de gemeente 

omwonenden en gebruikers van het gebied mee te denken. Daarom is bij 

het begin van het planproces een digitale enquête gehouden over de 

bestaande kwaliteiten van het gebied en de ideeën en wensen van 

omwonenden en gebruikers voor de invulling van dit gebied. Hierna volgt 

een overzicht van de resultaten van deze enquête.
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Ik ben een …
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Wat is uw leeftijd
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Bent u eerder betrokken geweest bij plannen in of rondom station Den Haag Centraal?
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Hoe waardeert u het gebied overdag?  

Geef een cijfer van 1 t/m 10 (waarbij het cijfer 10 het hoogste is)
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Hoe waardeert u het gebied in de avonduren en weekenden?  

Geef een cijfer van 1 t/m 10 (waarbij het cijfer 10 het hoogste is)
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Als er in dit gebied meer ruimte voor kantoren, woningen en voorzieningen moet komen, 

dan zie ik het liefst de volgende type verdichting
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In het gebied moet er vooral meer …. komen
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Welk type groen vindt u dat in de toekomst moet worden toegevoegd aan het gebied? 
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Gender / Leeftijd
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Waar moet in het gebied extra ruimte voor gemaakt worden?
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Wat is voor u het belangrijkste onderwerp om verder over in gesprek te gaan?



16

Van welke voorzieningen maakt u nu gebruik?
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Welke voorzieningen ziet u graag in de toekomst in het gebied?
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Als er in dit gebied meer ruimte voor kantoren, woningen en voorzieningen moet komen, 

dan zie ik het liefst de volgende type verdichting
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Open antwoorden

Type verdichting in de wijk
Niet meer hoog- en middenbouw. Wat er staat is mooi, en 

Bolero krijgen we niet eens makkelijk vol. Beschikbare 

kantoorruimte wordt slecht gebruikt - is na corona nauwelijks 

weer op gang gekomen en was daarvoor ook al matig. Meer 

hoog- en middenbouw gaat dat verergeren. Zorg voor veel meer 

groen, minder verdere verdichting. Niet nodig. In de plinten moet 

wel meer levendigheid.

Er moet meer … komen
Door er meer een woonwijk met voldoende 

groenvoorziening van te maken willen mensen er gaan 

wonen,  daardoor de dagelijkse voorzieningen zich ook 

gaan vestigen, fietsenmaker en kapsalon, bakkertje. Ook 

is er een vraag naar openbare toiletten. Dit omdat het 

rondom CS altijd stinkt naar pis!

Soort voorzieningen
Wat mij betreft GEEN winkels meer zoals broodjes-, koffie-

of patatzaken. Dagelijkse voorzieningen en zorg is veel 

relevanter. In dat kader: “Dental Care” aan de 

Ammunitiehaven is al een jaar of tien gesloten, althans 

nooit open. Waarom daar geen goede zorgvoorzieningen in 

laten plaatsen?

Wat moet er besproken worden
Het zou fijn zijn als er met één visie naar dit gebied 

gekeken wordt. Er wordt zoveel gebouwen 'neergegooid' 

(van CS naar centrum) en weer gesloopt (NDT, zwarte 

madonna). Waardoor het totaal niet leefbaar meer wordt. 

Eerst de kantoren hype, toen moest er opeens een nieuw 

cultureel centrum komen (met hoogbouw woningen). Ik 

ben bang dat nu de woningmarkt de hype wordt. Heb een 

visie voor een hele stad. Voelt allemaal heel ad-hoc.



Wij danken alle deelnemers hartelijk voor 

het invullen van de vragenlijst!

Heeft u vragen?

E-mail: csnoi@denhaag.nl 

Telefoon: 14070

Projectsite: www.denhaag.nl/centraal


